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Interpelacja

pro6ba o uwzqlednienie w bud2ecie Miasta Wloclawek na 2021 r.
Srodkow na mode rnizaciqlremonty ulic

Zwracam sig z proSbq o uwzglgdnienie w budZecie Miasta Wtoctawek na 2021 r.
Srodk6w na wykonanie modernizacji/ remontu nastqpujqcych dr6g: Modernizacja ulic:
Lipnowska, Jezynowa, suszycka, sasankowa, obroricow wisty 1920, 14 putku
Piechoty, Ostrowska, ZelazneWody, Armii Krajowej.

Wykonanie inwestycji na tych ulica ch przyczyni siq do wzrostu bezpieczefistwa i
wygodnej komunikacji poruszaiqcych sig po niej ludzi,jak ipojazdow.

Jest on odpowiedziq na potrzeby lokalnej spolecznosci.

Z powa2aniem
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